

# 2016 年“阳光国际交流营”网上报名表样本

- 输入网上报名表网址：  
<http://ceoglobal.mikecrm.com/f.php?t=jaOybb>
- 学生须用英语详细填写如下表格。

## 2016 Sunshine International Camp Application

### INSTRUCTIONS:

Thank you for your interest in joining in the 2016 Sunshine International Camp (SIC). The SIC is co-hosted by the China Soong Ching Ling Foundation and CEO Global Education Foundation, undertaken by CEO Global. The SIC is organized to promote and develop young people to become servant leaders of integrity.

感谢您申请2016阳光国际交流营！阳光国际交流营由中国宋庆龄基金会和思尔豪国际基金会主办，北京思尔豪国际文化咨询有限公司承办。阳光国际交流营旨在增进大学生交流，培养其成为仆人式领袖。

After you submit the application, you will be notified of acceptance to the camp before 15th, May 2016. You have to arrange transportation to Xi'an on your own. CEO Global will arrange bus to pick-up from Xi'An train station to the camp location for Mainland campers on 16 July 2016. You will be required to submit your arrival information to Xi' an before 30th, May 2016.

您将于2016年5月15号前收到审核结果。若您被录取，则需自行安排到达西安的交通。思尔豪国际会于2016年7月16日为中国营员安排从西安火车站到达营地的大巴。请您务必于2016年5月30日之前提交到达西安的交通信息。

What is your role in the Camp? 请选择你在营会中的身份 \*

- Mainland China Camper 中国国内营员
- International Camper 国际营员
- ALT Student/Local Volunteer 中国志愿者（已接受培训）
- International Volunteer 国际志愿者